

STYLE GUIDE

The following few guidelines are intended to ensure a degree of consistency in the format of submitted manuscripts:

- Forms cited as linguistic examples within the text appear in *italics* (or underscored if italicization is not possible). Glosses, if any, are in single quotation marks (' and '), with no comma separating cited forms from glosses.
- Punctuation marks always follow quotation marks unless the punctuation is an integral part of the quoted matter.
- Bibliographical references for theses, journal articles and book chapters should follow the format indicated below.

GUIDE STYLISTIQUE

Pour assurer une certaine uniformité dans les manuscrits, les auteurs sont priés de bien vouloir suivre les quelques normes suivantes:

- Les formes citées comme exemples linguistiques dans les textes sont en *italique* (ou soulignées si l'italique n'est pas possible). Les traductions des formes citées paraissent entre guillemets simples (' et '), sans virgule entre formes citées et traduction.
- Les signes de ponctuation suivent les guillemets, sauf si ceux-là font partie intégrante des formes citées.
- Les références bibliographiques pour une thèse, un article dans une revue savante ou un chapitre dans un livre devraient être conformes au format ci-dessous.

REFERENCES / BIBLIOGRAPHIE

- DAWE, AUDREY. 1986. *Fundamentals of Micmac Historical Morphology*. Unpublished M.A. thesis, Memorial University of Newfoundland.
- FLIKEID, KARIN. 1988. Recherches sociolinguistiques sur les parlers acadiens du Nouveau-Brunswick et de la Nouvelle Écosse. In Raymond Mougéon & Édouard Beniak (eds.), *Le français canadien parlé hors Québec: aperçu sociolinguistique*. Québec: Presses de l'Université Laval, 183-200.
- KING, RUTH & ROBERT RYAN. 1988. The PEI project: a progress report. In T. K. Pratt (ed.), *Proceedings of the Twelfth Annual Meeting of the Atlantic Provinces Linguistic Association*. Charlottetown: University of Prince Edward Island, 44-52.
- LABOV, WILLIAM. 1990. The intersection of sex and social class in the course of linguistic change. *Language Variation and Change* 2, 2: 205-251.